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رئیس فدراس�یون ورزش زورخانه ای و کش�تی پهلوانی با ابراز 
تاس�ف از تبدیل شدن زورخانه ها به قهوه خانه گفت: برای احیای 

این ورزش ۳۰ میلیاردتومان بودجه نیاز داریم.
به گزارش ایرنا، مهرعلی باران چشمه رئیس فدراسیون ورزش زورخانه ای 
و کش��تی پهلوانی در نشست خبری  خود اظهار داشت: ورزشی که ۹۰۰ 
س��ال قدمت دارد، آیا باید در شرایطی باش��د که ۲۰۰ الی ۳۰۰ شهر ما 
زورخانه نداشته باشد؟ جودو در ژاپن و تکواندو در کره جنوبی، تشکیلات 
خاصی دارند. در حالی که ورزش زورخانه ای به عنوان یک ورزش ملی و 

آیینی در کشور ما شرایط مناسبی ندارد.
وی با اش��اره به بودجه فدراس��یون افزود: س��الی که آمدم بودجه یک 
میلی��ارد و ۲۰۰ میلیون تومان بود که فقط ۸۰۰ میلیون از آن اختصاص 
یاف��ت و در نهای��ت با کمک کمیته بودجه ما ب��ه ۵ الی ۶ میلیارد تومان 
رسید. ورزش آیینی ما حال خوبی ندارد و جا دارد بیشتر به آن پرداخته 
ش��ود. ما چهل و شش��مین فدراس��یون از نظر بودجه در س��ال بودیم و 

می خواهیم جزو ۵ الی ۶ فدراسیون برتر قرار گیریم.
باران چش��مه گفت: حدود ۴۴۳ شهرستان و هزار و اندی شهر داریم و 
در کل کش��ور ۹۰۰ زورخانه داریم و ۲۰۰ ش��هر ما فاقد زورخانه هستند 
و باید با حمایت دولت، ش��هرداری ها و اس��تانداری ها نسبت به تاسیس 
زورخان��ه اقداماتی ص��ورت گیرد. ما نیاز به همت همگان��ی داریم تا این 

ورزش را احیا کنیم. 
رئیس فدراسیون ورزش زورخانه ای و کشتی پهلوانی ادامه داد: فرهنگ 
از ورزش زورخانه ای به س��ایر رشته ها تزریق شده و نیازمند حمایت ویژه 
اس��ت. همه بای��د کمک کنیم، آنچه داریم حفظ ک��رده و آنچه نداریم را 

بس��ازیم. طی چند سال گذشته چند زورخانه در تهران یا بسته شده و یا 
به قهوه خانه تبدیل ش��ده اس��ت. خیلی از این زورخانه ها بالای ۵۰ سال 
قدمت دارند و باید با کمک شهرداری ها به آثار ملی تبدیل شوند. در حال 
حاضر زورخانه ای در مرکز رش��ت داریم که بالای ۱۰۰ سال قدمت دارد 

و هنوز هم فعال است.
وی ادامه داد: در بازار تبریز زورخانه ای بیش از ۱۰۰ س��ال قدمت دارد 
که تبدیل به قهوه خانه ش��ده و اعتراض مردم را به دنبال داش��ته اس��ت. 
خواهش من این اس��ت که ش��هرداری ها به داد زورخانه ها برسند ولی ما 
داری��م برعکس عمل می کنی��م. ۲ هفته قبل برای ب��ردن این ورزش به 
مدارس تفاهم نامه ای را امضا کردیم که وزارت آموزش و پرورش پای کار 

آمد. انشاالله امسال اتفاق خوبی رخ دهد.
باران چش��مه ضمن گلایه از بودجه این فدراسیون گفت: به کمیسیون 
فرهنگ��ی مجلس برنامه ای ارائه کردیم و خواس��تار بودج��ه ۳۰ میلیارد 

تومانی ش��دیم اما مجلس ۱۸ میلیارد تومان اختصاص داد که ۵ میلیارد 
تومان��ش را دریافت کردیم ولی ب��ا این ارقام نمی توان اقدام خاصی انجام 
داد. رئیس فدراس��یون ورزش زورخانه ای و کش��تی پهلوانی تاکید کرد: 
هنوز کش��تی پهلوانی احیا نشده اس��ت. هفته گذشته حکم ریاست برای 
امین رشید امیر در کش��تی پهلوانی صادر کردیم. یکی از اولویت های ما 
تربی��ت مربیان و داوران مورد نیاز ورزش زورخانه ای  پهلوانی لس��ت. اگر 
بخواهیم وارد عرصه قهرمانی هم ش��ویم نیازمند وجود این افراد هستیم. 
موضوع بیمه مرشدان را در دستور کار داریم. با صندوق قهرمانان در این 
خصوص صحبت کردیم و آن ها در حال کمک هستند. همچنین به دنبال 

معافیت خدمت و تسهیل تحصیلات ورزشکاران این رشته هم هستیم.
وی با اشاره تاسیس یک مرکز علمی گفت: مرکز علمی کاربردی ورزش 
زورخانه ای را احداث کردیم که در ۵ رشته کارشناسی و ۴ رشته کاردانی 
با ۳۰۰ دانش��جو در حال فعالیت اس��ت. بیش از نیمی از دانشجویان این 
دانشگاه را خانم ها تشکیل می دهند. بحث حضور زنان در زورخانه ها هنوز 
از سوی وزارت ورزش تصمیم گیری نشده ولی مانعی برای تحصیل بانوان 

در این زمینه وجود ندارد.
رئیس فدراسیون ورزش زورخانه ای و کشتی پهلوانی درخصوص ریاست 
طولانی مدت محسن مهرعلی زاده بر فدراسیون بین المللی عنوان کرد: در 
ای��ن خص��وص از خود مهرعلیزاده س��وال کنید اما او این فدراس��یون را 
تاسیس کرده و کماکان در راس آن باقی مانده است. تا جایی که می دانم 
این فدراسیون تا سال گذشته به طور مستقیم بودجه دریافت می کرد ولی 
امسال بودجه ای دریافت نکرده چون بودجه ها مستقیم در اختیار وزارت 

ورزش قرار گرفت. 

باران چشمه: ورزش آیینی ما حال خوبی ندارد

رنجبرپور مدیر تیم تکواندو نونهالان شد
 دو تکواندوکار آذربایجان شرقی در آسیا

س�رویس  عص�رآزادی/ 
ورزشی: رئیس هیات تکواندو 
به  آذربایجان ش�رقی  اس�تان 
عن�وان مدی�ر تی�م نونهالان 
کشور در کنار تیم در مسابقات 
آسیایی حضور خواهد داشت.

آنلاین/فره��اد  عص��رآزادی 
فرهادپ��ور، مس��ابقات قهرمان��ی 
تکواندو نونهالان آس��یا در کشور 

فیلیپین برگزار می شود.
 در این مسابقات دو تکواندوکار 
هم��راه  ب��ه  آذربایجان ش��رقی 
رنجبرپ��ور ب��ه عن��وان مدیر تیم 

حضور خواهند داشت.
 رادین زینالی که در مس��ابقات 
جهانی صوفیه به مدال طلا دست 
یافته ب��ود و فاطر باقرزاده هم که 
اولین م��دال جهان��ی آذربایجان 
شرقی در بخش دختران را کسب 

و به نشان برنز جهانی رسیده بود، دو تکواندوکار آذربایجان شرقی در این مسابقات هستند.
 همچنی��ن جعف��ر رنجبرپور رئیس هیات تکواندو آذربایجان ش��رقی به عنوان مدیر تیم به 
این مس��ابقات اعزام خواهد شد. رنجبرپور س��ال ۱۳۹۹ به عنوان بهترین رئیس هیات استان 

آذربایجان شرقی انتخاب شده بود.

صف آرایی مدافع عنوان قهرمانی از خراسانی ها
 میلاد از خانه استارت می زند

عصرآزادی/ سرویس ورزشی: تیم بدمینتون میلاد تبریز در هفته اول رقابت های 
لیگ برتر بانوان میزبان شهید فخار مشهد خواهد بود.

عص��رآزادی آنلاین، تیم بدمینتون میلاد تبریز ک��ه مدافع عنوان قهرمانی رقابت های لیگ 
برتر به حس��اب می آید، در نخستین هفته از رقابت های لیگ برتر بدمینتون بانوان کشور از 
ساعت ۱۵ )پنجشنبه( در آکادمی بین المللی بدمینتون تبریز از تیم شهید فخار مشهد صف 

آرایی خواهد کرد.
میلاد تبریز با کس��ب عنوان قهرمانی در دو فصل اخیر مسابقات لیگ برتر بانوان بدمینتون 
کشور، مدافع عنوان قهرمانی این مسابقات به حساب می آید و به دنبال تثبیت قهرمانی خود 

برای سومین سال متوالی است.

توضیحات دبیرکل فدراسیون فوتبال در خصوص 
برگزاری انتخابات

دبیرکل فدراس�یون فوتبال با ارائه توضیحاتی روند برگ�زاری انتخابات و موضوع 
بررسی صلاحیت نامزدها را تشریح کرد.

به گزارش ایرنا،  حس��ن کامرانی فر در این خصوص گفت: بر اس��اس روند موجود و در ادامه 
پروسه قانونی برگزاری انتخابات تاکنون نامه ای مبنی بر عدم احراز صلاحیت هیچ نامزدی به 

فدراسیون فوتبال ارسال نشده است.
وی ادامه داد: در نهایت کمیته بدوی انتخابات مرجع اعلام و معرفی افراد تا زمان برگزاری 
مجمع به ش��مار می رود و فدراس��یون فوتبال بر همین اس��اس انتخابات را طبق اساسنامه و 

ضوابط موجود منطبق بر استانداردهای فیفا و AFC برگزار خواهد کرد.
گفتنی اس��ت دبیرکل فدراس��یون فوتبال در گفت وگویی اعلام کرده ب��ود تاکنون ۲ نفر از 

نامزدهای ریاست تائید صلاحیت شده اند.

کمیته وضعیت تکلیف مطهری را با استقلال مشخص می کند 
مس�ئول نقل و انتقالات س�ازمان لیگ 
گف�ت: به دلی�ل ع�دم توافق در فس�خ 
قرارداد استقلال با مطهری این پرونده به 

کمیته وضعیت ارسال خواهد شد.
به گزارش ایرنا، محمدرضا کسرایی مسئول 
نقل و انتقالات س��ازمان لی��گ در گفتگویی 
در رابط��ه با وضعیت ارس��لان مطهری گفت: 
دیشب در آخرین دقایق نقل و انتقالات باشگاه 
اس��تقلال از طریق سیستم اتوماسیون اداری نامه ای برای س��ازمان لیگ ارسال کردند مبنی 
بر درخواس��ت خارج شدن نام ارسلان مطهری از لیست بازیکنان، ولی چون توافقی با بازیکن 
انجام نش��ده این پرونده به کمیته وضعیت ارسال ش��د. وی افزود: مطالبی که باشگاه در نامه 
ارسالی اعلام کرده بود که نمیشد صد در صد روش اعلام نظر کرد و قطعا نیازمند کمک و نظر 
دوستان بودیم. و نکاتی که اعلام کرده بودند برای ما روشن نبود و نیازمند استعلام از کمیته 
وضعیت و تنظیم مقررات سازمان لیگ بود و طبق ماده ۲۹ زمانی که سکوتی در پرونده وجود 
دارد ما می توانیم از این دوس��تان کمک بگیریم و به همین دلیل اعلام نظر نهایی بس��تگی به 
نظرات این دوس��تان خواهد داشت. مس��ئول نقل و انتقالات سازمان لیگ در رابطه با قرارداد 
س��یاوش یزدانی و محمد حسین مرادمند با اس��تقلال اظهار داشت: این بازیکن نامه معافیت 
دارد ولی نام سیاوش یزدانی در لیست استقلال نیست و رد نشده اما مدارک را به ما داده اند. 
مرادمن��د با توجه به اینکه ۲ ماه از خدمت س��ربازیش باقی مانده بود و مجوزی که از مراجع 

ذیصلاح داشت می توانست قرارداد امضا کند و مانعی در این رابطه نداشت.

زمان ورود VAR به لیگ ایران مشخص شد
مسئول کمیته داوران فدراسیون فوتبال گفت: تلاش می کنیم تا از نیم فصل دوم از سیستم 

کمک داور ویدیویی استفاده کنیم.
به گزارش ایرنا، خداداد افش��اریان در یک گفت وگوی تلویزیونی با اشاره به زمان استفاده از 
سیس��تم کمک داور ویدیویی در لیگ فوتبال ایران اظهار داش��ت: طبق آخرین اطلاعاتی که 
در این باره دارم، وزارت ورزش و جوانان به نتیجه رس��یدند و طی یکی دو روز آینده ش��رکت 

مربوطه را اعلام خواهیم کرد.
وی افزود: بحث آموزش داوران کشور هم بود. در زمینه سخت افزاری ورزشگاه ها هم وجود 

داشت:
رئی��س کمیته داوران تاکید ک��رد: تلاش می کنیم تا در نیم فصل دوم این سیس��تم را راه 
اندازی کنیم و حلقه گمش��ده داوران پیدا ش��ود و با آرامش به مس��ابقات برویم و از مسابقات 

لذت ببریم.
افشاریان در مورد تاییدیه این سیستم تاکید کرد: با توجه به اینکه وزارت ورزش و فدراسیون 
فوتبال پای کار هستند به نظر می رسد که این کار نهایی شود و در همین فصل جشن استفاده 

از VAR را داشته باشیم. 

دس�تیار سابق اس�تراماچونی در استقلال بار 
دیگر به ایران برگش�ته و این ب�ار در کادرفنی 

تراکتور فعالیت خواهد کرد.
ب��ه گزارش ایرنا، قربان بردیف س��رمربی تراکتور از 
مدت ها قبل به دنبال اضافه کردن یک مربی بدنساز 
خارج��ی به کادرفنی خود بود. او حالا تصمیم خود را 
اتخاذ کرده و مربی ای که در گذشته نیز در ایران کار 

کرده را به به کادرفنی تراکتور اضافه کرده است.
ب��ا نظر قربان بردیف، مارکو کاس��ر به عنوان مربی 

بدنساز به کادرفنی تراکتور اضافه شد.
کاسر فارغ التحصیل رشته تربیت بدنی از دانشگاه 

رم و دارای مدرک کارشناس��ی ارشد، تمرین دهنده 
حرفه ای ورزش��کاران از کاورس��یانو اس��ت و س��ابقه 
حض��ور در باش��گاه هایی نظی��ر بلون��و، س��الرنیتانا، 
ن��وارا و برت��ی ایتالی��ا، والتا در مالت، الصفاقس��ی در 
 تونس، اس��تقلال تهران و الغرافه قط��ر را در کارنامه 

دارد.
او در دوره قبل��ی حض��ورش در ای��ران کنار آندره آ 
اس��تراماچونی ب��ود، این مرب��ی ایتالیایی ب��ه عنوان 
دستیار اس��تراماچونی در اس��تقلال فعالیت می کرد 
و حالا ب��ار دیگر به ایران آمده و کن��ار قربان بردیف 

خواهد بود.

پزش�ک تیم ملی فوتبال آخرین وضعیت مصدومان ملی پوشان 
را تشریح کرد و در خصوص شدت مصدومیت »الهیار صیادمنش« 

گفت: منتظر دریافت اطلاعات کامل تری از او هستیم.
به گزارش ایرنا، علیرضا ش��هاب در گفت و گوی تلویزیونی در خصوص 
آخرین وضعیت مصدومان این تیم اظهار داشت: خدا را شکر وحید امیری 
بعد از عمل جراحی که در اردیبهشت ماه داشت، دوره نقاهت یک ماهه اش 
را گذران��د. از ماه دوم یکس��ری اقدامات برای حفظ عضلات برای زندگی 
روزمره را انجام دادیم. از اواخر ماه سوم، تمرینات او کمی پیشرفت داشت 
و در حال انجام تمرینات عضلات مرکزی با لود بالاس��ت. دوهای ۶۰ الی 
۷۰درصد و تمرینات مهارتی فوتبال را برای او شروع کردیم. خدا را شکر 
علائمی مبنی بر وجود مش��کل پیش نیامده. هرچن��د که مصدومیت او 
بس��یار سخت بود ولی در مسیر پیشرفت هس��تیم و امیدواریم در اواخر 
شهریورماه وحید امیری به تمرینات کنترل شده داخل چمن برگردد و با 
تیم تمرین کند. البته باید میزان درگیری او در تمرینات را شاخص بندی 
کنیم. ش��اید او به سطح عالی برسد و شاید مجبور شود با تاخیر دیگری 

بعد از انجام تمرینات نرمال برگردد.
وی در واکنش به این که آیا امیری به جام جهانی می رسد یا خیر گفت: 
با این روند، بله. امیری به سخت کوش��ی شهره اس��ت. ما روزی ۷ الی ۸ 

ساعت با هم تمرین می کنیم.
پزش��ک تیم ملی در خصوص اخبار منتشر ش��ده مبنی بر مصدومیت 
الهیار صیادمنش و این که او به جام جهانی نمی رس��د هم گفت: منتظر 
دریاف��ت اطلاع��ات کامل تری هس��تیم. با صیادمنش صحب��ت کردیم و 
امروز هم توس��ط کادر پزش��کی تیم و با دیگر متخصصان در انگلس��تان 
مش��اوره هایی انجام می شود. نتایج این جلس��ات که به دست مان رسید 

متوجه میزان آسیب خواهیم شد.
ش��هاب ادامه داد: صیادمنش از ناحیه همس��ترینگ دچار مصدومیت 

درجه ۲ الی ۳ ش��ده و طبیعتا زیر ۸ هفت��ه نمی تواند تمرین کند. البته 
ش��اید مدت زمان دوری او بیش��تر باشد چون بس��ته به نوع مصدومیت، 
مدت نقاهت متفاوت اس��ت و اگر مصدومیت در بالک عضله باشد، همان 
۸ هفته و اگر در جایی اتصال عضله به تاندون باش��د، طول درمان بیشتر 

خواهد شد.
وی در پاس��خ به این که آیا صیادمنش ب��رای طی دوره درمان باید در 
کنار تیم ملی باشد، افزود: تمام این مسائل را بررسی می کنیم. البته این 
اتفاق به انتخاب او بس��تگی دارد. ضمن این که ما دوست داریم که تمام 
بازیکنان تحت نظر خودمان باشند. چون به لحاظ حرفه ای این بازیکنان 
تحت قرارداد با باش��گاه ها هستند، باش��گاه  باید درخصوص آن ها تصمیم 

بگیرد.
شهاب در توضیح اتفاق پیش آمده برای مهدی طارمی هم گفت: خدا را 
شکر او مشکل خاصی ندارد و با یک مراقب درمانی مسئله حل می شود.

پزش��ک تیم ملی در خصوص مصدومیت کاوه رضایی و محمد انصاری 
هم گفت: رضایی مصدومیتی داشت که ۲ الی ۳ ماه پیش حل شد.چون 
انصاری در حوزه تیم ملی نبود، اخیرا ارتباطی با او نداشتم. اما تا جایی که 
می دانم او بعد از جراحی شرایط بازگشت به ورزش را پیدا کرد. او یکی از 

خوب های فوتبال ایران است و امیدوارم سلامتی اش برقرار باشد.

شهاب: منتظر دریافت اطلاعات کامل تری از مصدومیت صیادمنش هستیم

مه�دی طارمی مهاجم ملی پوش پورتو آمار گلزنی خارق العاده 
ای در سال ۲۰۲۲ از خود به ثبت رسانده است

به گزارش ایرنا، صفحه رس��می لیگ قهرمانان اروپا در آماری بازیکنانی 
که بیش��ترین گل زده باش��گاهی و ملی را در سال ۲۰۲۲ ثبت کرده اند، 
معرفی کرد که نام مهدی طارمی مهاجم ایرانی پورتو نیز با ۲۲ گل بالاتر 
از هری کین کاپیتان تیم ملی انگلیس و ارلینگ هالند در آن قرار دارد.

مه��دی طارمی مهاجم ملی پوش کش��ورمان و عضو باش��گاه پورتو بار 
دیگر برای ایران افتخارآفرینی کرد و در میان بهترین گلزنان دنیا در سال 
۲۰۲۲ قرار گرفت. طارمی با ۲۲ گل زده بالاتر از هری کین کاپیتان تیم 

ملی انگلیس یکی از رقبای ایران در جام جهانی ۲۰۲۲ ایستاد.
افتخار آفرینی دیگر برای طارمی؛ الماس بوشهری بالاتر از کین و هالند

همچنین هالند ملقب به بچه غول و س��تاره تازه وارد سیتی هم پایین 
تر از ستاره ایرانی ایستاد. بهترین گلزنان سال ۲۰۲۲ به همراه باشگاه ها 

و تیم ملی های کشورمان به ترتیب زیر است:
۱-کیلیان امباپه ) ۳۱ گل(

۲-کریم بنزما ) ۲۷ گل(
۳-سادیو مانه )۲۵ گل(

۴-رابرت لواندوفسکی )۲۴ گل(
۵-کریستوفر انکونکو )۲۳ گل(

۶-مهدی طارمی ) ۲۲ گل(
۷-ارلینگ هالند ) ۲۱ گل(

۸-هری کین )۲۰ گل( 

افتخار آفرینی دیگر برای طارمی؛ الماس بوشهری بالاتر از کین و هالند

 دستیار استراماچونی با تراکتور
به ایران برگشت

صلاحیت یکی از نامزدهای انتخابات فدراسیون فوتبال هنوز 
تائید نشده است

 مسابقات مینی فوتبال جام پرچم 
در آذربایجان شرقی آغاز شد

دبی�رکل فدراس�یون فوتب�ال گفت: از میان س�ه نامزد 
کسب کرسی ریاست فدراسیون، هنوز صلاحیت یک نفر 

تائید نشده است.
به گزارش ایرنا، با تصمیم مجمع عمومی فدراس��یون فوتبال، 
انتخاب��ات ب��رای تعیین رئی��س و اعض��ای هیئت رئیس��ه این 
فدراس��یون قرار است روز هشتم ش��هریور برگزار شود. »مهدی 
تاج«، »میرش��اد ماجدی« و »عزیز محمدی« س��ه نامزد کسب 

کرسی ریاست این فدراسیون هستند.
حس��ن کامرانی فر دبیرکل فدراس��یون درباره روند برگ��زاری انتخابات گفت: اقدام��ات لازم برای برگزاری 
انتخابات طبق روال قانونی پیگیری می ش��ود تا انتخابات در روز هش��تم ش��هریور برگزار ش��ود. کمیته بدوی 
انتخابات در حال بررس��ی صلاحیت نامزدهاست. تاکنون ۲ نفر از نامزدهای ریاست تائید صلاحیت شده اند و 
منتظر اعلام نظر این کمیته درباره نفر سوم هستیم. وی افزود: انتخابات به  موقع و طبق روال قانونی در همان 

تاریخی که مجمع مشخص کرده است برگزار خواهد شد.
کامرانی فر درباره نامه اخیر فدراسیون بین المللی فوتبال و کنفدراسیون فوتبال آسیا که از فدراسیون فوتبال 
خواس��ته بودند درباره اظهارات اخیر برخی نمایندگان مجلس ش��ورای اسلامی توضیح بدهد، اظهار داشت: با 
امضای یک نفر از مقامات فیفا و AFC یک نامه برای ما ارس��ال ش��د که در آن در بحث دخالت شخص ثالث 
اشاره به موضوعاتی کرده بودند. ما هم با نظر تیم حقوقی فدراسیون و مسئولان بین الملل پاسخی تهیه کرده 

و برای فیفا ارسال کردیم.
وی افزود: در این پاس��خ اعلام کردیم فدراس��یون فوتبال به صورت مستقل کار می کند و در مورد انتخابات 
کس��ی بیرون از فدراسیون دخالتی نداشته است . اگر افرادی هم موضوعی را مطرح می کنند به معنی دخالت 

در امور فدراسیون نیست .

مرحله اس�تانی مس�ابقات مین�ی فوتبال روس�تاییان 
و عش�ایر، موس�وم ب�ه »جام پرچ�م« با حض�ور ۱۶ هزار 
و ۵۳۶ ورزش�کار در قال�ب ی�ک ه�زار و ۳۷۸ تی�م در 

آذربایجان شرقی آغاز شد.
به گزارش ایرنا، اولین دوره مسابقات مینی فوتبال روستاییان و 
عشایر آذربایجان شرقی با حضور ۱۳۴ تیم از کلیبر در روستای 

»مولان« این شهرستان آغاز شد.
رییس فدراس��یون ورزش روس��تایی و بازی های بومی محلی 
در مراس��م افتتاحیه این مسابقات با اشاره به اینکه ایجاد شور و 

نشاط در استان ضروری است، افزود: با توجه به تاکید وزیر ورزش و جوانان مبنی بر ایجاد فضای شور و نشاط 
در جامعه، در ماه های اخیر اقداماتی را در دستور کار قرار داده ایم.

امیری خراسانی عنوان کرد: در کنار ایجاد یک فضای پر تحرک، از نظر اقتصادی و گردشگری نیز مسابقات 
جام پرچم برای استان ها تاثیرات مثبتی خواهد داشت.

معاون ورزشی اداره کل ورزش و جوانان استان آذربایجان شرقی هم گفت: مسابقات »جام پرچم« به عنوان 
یک رویداد مهم نشاط آور برای جامعه روستایی استان محسوب می شود.

به گفته جواد امان زاده، تمام این تیم ها از روستاهای استان آذربایجان شرقی هستند که به هرکدام از آنها 
یک دست لباس کامل ورزشی اهدا شده است.

به گزارش ایرنا، مرحله استانی مسابقات »جام پرچم« تا دی ماه ادامه داشته و مرحله کشوری این مسابقات 
هم دهه فجر برگزار می شود.

همچنین در پایان مراس��م افتتاحیه این مس��ابقات از خانواده ش��هیدان ابراهیم خلیلی، عزت سامی مولان، 
حسین مسجدی مولان با اهدای لوح تقدیر تجلیل به عمل آمد.


